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Møteinnkalling FAU Hegg skole 2023/2024: 
 

 

Dato: 15.05.2024 

Tid: kl.18.30-20.00  

Sted: Skolen 

 

Deltakere:  

Stine Brastad, May Linn Johansen, Anne Kari Føreland, Line Jenssen, Hildegunn 

Iversen, Ane Wibe Sæther, Dan Eilertsen, Elin Nærum Sauve, Eva Solbjørg Flo 

Heggem, Solveig Andrine Løvli-Nilsen, Live Fagereng, Pia-Charlotte Faaberg 

Sendes: til alle foreldrekontakt.  

Facebookgruppe: FAU Hegg 2023/2024 

 

 

 

Nr. Sak Oppsummering 

0/24 Besøk fra 

Stoppen 

Stoppen ønsker å promotere lavterskeltilbudene til 

klubben. Målet med tilbudene er å bidra til gode 

oppvekstsvilkår i Lierbyen. Mange barn i Lier aldri har 

deltatt på noen aktiviteter og det er identifisert en rekke 

barrierer for dette. Eplefondet kan bidra til å redusere 

økonomiske barrierer ved å dekke medlemskontingent. 

Andre barrierer er digital kompetanse, transport til 

trening og kamper og deltagelse på dugnad. Stoppen 

gjennomfører en rekke tiltak for å gjøre det lettere for 

barn å delta.  

 

I tillegg har Stoppen en rekke gratistilbud, som 

løkkelørdag og fritidsklubb (se egen informasjon for 

detaljer). 

 

Etter framlegget fra Stoppen ble det diskutert om skolen 

kan legge bedre til rette for at informasjon om 

foreninger og lag og andre lavterskeltilbud i Lier når ut 

til hele elevmassen.  

 

Forslag fra FAU: Det kom forslag fra FAU om å 

invitere inn foreninger og lag til å ha stand på høsten, 

samtidig med foreldreskolen for 1. trinn. Rektor tar 

dette videre. 
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1/24 Nytt fra 

SU/SMU 

- Evaluerin

g av neste 

leksefri 

skole 

Nytt fra lærerne:  

- Planleggingsdagene før skolestart velges nye 

lærer representanter til SU/SMU 

Fra Skolen:  

- Skolen har nå et estimert underskudd på 3 

MNOK pga ressurser til lærerere for elever med 

behov (lovpålagt). Lier kommune skal vurdere 

fordelingsnøkkelen til Lierskolene for en jevnere 

fordeling av bevilgning mtp. barn som har 

særskilte behov.  

- Skolen er ajour med ansettelser per nå.  

- Ny opplæringslov fra august: Bruk av 

spesialundervisning skal reduserer og mer skal 

rommes innenfor definisjonen av tilpasset 

undervisning. Målet er å redusere mengden 

byråkrati (skolen får større råderett over 

undervisningsressurser), men det er viktig at 

mengden lærerressurser ikke blir redusert av 

politikerne.  

- Ny veileder for Lierskolene for å håndtere barn 

med utagerende adferd: Hegg har god 

kompetanse på området, men det skal jobbes 

konkret med å iverksette veilederen og øke 

kompetansen i hele lærerstaben.  

- Dysleksivennlig skole: Hegg skole jobber med 

en kriteriepakke slik at de kan søke om 

sertifisering som dysleksivennlig skole i slutten 

av året.  

- Elevtallet på Hegg: Det er stigende elevtall på 

skolen med 80 nye 1. klassinger til høsten (526 

elever totalt). Skolen er overfylt, og det 

forventes store elevkull de neste årene i påvente 

av at ny skole bygges i Fjordbyen. Politikerne 

har ikke prioritert å sette opp modulbygg på 

Hegg og nå er også Tranbyskole prioritert over 

Fjordbyen.  

- Hjertesone: Kommunen skal legge inn grønne 

matter i veien rundt skolen. Det er usikkert om 

elevrådet får bevilget penger til 

sparkesykkelstativ.  

- Tekniskmuseum for 7-trinn. Skolen har avlyst til 

tradisjonelle turen til tekniskmuseum for 7-trinn 

fordi de ikke har råd til buss for elevene.   
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- Skolen planlegger å ikke sende laget som vant 

den lokale Tine-stafetten til den regionale 

konkurransen fordi de ikke har råd til å sette opp 

buss.  

FAU foreslår å høre med noen av foreldrene om 

det er mulig å bidra med skyss denne dagen.  

 

- Revidere ordensreglene: Ordensreglene skal 

revideres. Mobiltelefoner kan ikke beslaglegges 

av skolen så det tas ut.  

FAU foreslår at smartklokker sidestilles med 

mobiltelefoner i ordensreglene og at setningen 

om sykling til skolen endres til at Trygg Trafikk 

anbefaler (i stedet for SU og FAU). 

- Elektriske fremkomstmidler: Det er en 

utfordring med at flere elever ikke følger loven 

knyttet til bruk av elektrisk sparkesykkel (12 års 

aldersgrense, ikke flere på en sparkesykkel og 

hjelm). Rektor undersøker muligheten for å høre 

med TryggTrafikk om de har tilgjengelig 

informasjonsmateriell.  

- Litt lekser: FAU etterspurte plan for evaluering 

av ordningen med Litt Lekser på Hegg. Skolen 

informerte om at ungdomsskolen har sagt at de 

opplever overgangen for elevene fra Hegg til 

ungdomsskolen som tung på grunn av at de ikke 

er vant til lekser. Hegg skole er likevel fornøyd 

med ordningen om Litt Lekser og ønsker ikke å 

evaluere den ytterligere.  

- FAU etterlyser rutiner for innsending av 

referater fra SU/SMU møter til kommunen. 

Skolen informerer om at det er ikke blitt gjort fra 

Hegg de siste 5-årene. FAU påpeker at rutinene 

for dette bør etableres fra og med neste møte.  

 

2/24 17. mai - 17. mai planleggingen går som den skal. Innspill fra 

FAU at neste år kan det settes ut vanndispenser på 17 

mai.  

 

 

3/24 Oppsummering 

Dialogmøte 

Lierbyen krets  

- Gratisprinsippet: Elevrådene ga tilbakemelding 

om at gratisprinsippet ikke blir praktisert når 

elevene blir bedt om å ta med seg mat 

(pølser/kjeks/frukt) til skolen. Skolen påpeker at 
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de gjør tiltak slik at alle barna får. Eleverådet 

påpekte da at det handler om å måtte spørre 

hjemme om dette, ikke redselen for at de ikke 

får.  

- Merkepress: Elevrådet påpeker at de ikke 

opplever merkepress på skolen. De opplever 

aldri at andre kommenterer «mangel» på riktig 

klær.  

- Politikerne ønsker å vurdere skolekretsgrensene 

med tanke på kapasitet på Hegg.  

- Politikerne ønsker flere bøker på skolene.  

5/24 FAU 2024/2025 - Se nye vedtekter for valg av medlemmer til FAU 

6/24 Årshjul og 

vedtekter 

Vedtak om å ta opp årshjulet til FAU på slutten av hvert 

møte for å fylle opp med aktuelle aktiviteter.  

 

Line Jensen gikk igjennom vedtektene, med særlig vekt 

på valg av FAU representanter og hvilken modell vi skal 

legge oss på Hegg. FAU representantene bes lese 

igjennom vedtektene og gi innspill i løpet av en uke. 

Dersom det ikke kommer flere innspill vedtas 

vedtektene som de er.  

8/24 Evaluering 

Vinterdisco 

Bra oppmøte på vinterdisco (165/200 elever fra 5 – 7 

trinn). Tilstrekkelig med kaker (35 stykker) og det 

fungerte bra med saft som drikke.  Det er ønskelig å 

fortsette å bruke kulturscenen og det var ikke noe 

problem med tanke på sikkerhet. Neste år bør elevrådet 

få ansvar for å lage spilleliste til vinterdisco. Skolen bes 

sette dato og reservere kulturscenen.  

 

Fullstendig erfaringsrapport blir delt med FAU.  

 

9/24 Eventuelt 

- FAU 

2024/2025 

- Dele ut 

materialer 

- FAU vil invitere alle lag og foreningen som ønsker 

å sende ut informasjon til å dele dette med FAU 

slik at det kan lages en pamflett som deles ut. Stine 

Brastad er ansvarlig.  

- Økonomi: FAU har 137 000 kroner på konot. 

Hovedinntektskilden til FAU er 17. mai. 

Gjennomføringen av 17. mai krever omtrent 

40 000 kroner i likviditet. Gjennom året har FAU 

noen faste utgifter (e.g. støtte til vinterdisco) og i 

tillegg gjennomføres det jenvlig små investeringer 

(høytalere, kaffetraktere etc.). Dersom FAU får 

økte kostnader krever det at prisene på 17. mai 

justeres opp.  
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- Skolen/trinn og eleverådet ber jenvlig om 

finansiering til enkelt investeringer, turer etc. 

 

Vedtak: FAU kan ikke kan bidra til kostnader som 

relateres til daglig drift av skolen.  

 

- Skolen har bedt FAU om finansiering til nye 

griller. Forventet kostnad: 30 000 kr.  

 

Vedtak: FAU søker sparebankstiftelsen om støtte 

til å kjøpe inn nye griller.   

 

- Skolen har bedt FAU om å finansiere bussturen til 

tekniskmuseum for 7-trinn: Dette er en kostnad 

som tidligere skolen har dekket selv. FAU kan ikke 

finansiere faste årlige bussturer fordi dette vil kreve 

økte priser på 17. mai. I tillegg ønsker ikke FAU å 

flytte finansiering fra daglig drift på skolen til 

privat finansiering.  

 

- Elevrådet ønsker støtte til premier for sin 

språkkampanje.  

FAU bevilger 4000 kroner som elevrådet kan bruke 

slik de mener er hensiktsmessig.  

 

- Skolen har bedt om støtte til bowling for elever 

som har gjort en ekstra innsats på skolen i 

2023/2024 (bibliotekshjelpere, trivselsledere etc.). 

FAU innvilger støtte til å dekke kostnader til 

bowling (forventet 6000 kroner), men ikke til å leie 

buss. Det forventes at skolen bruker eksisterende 

kollektivtilbud til Drammen.  

 

 

   

   

 
 

Innspill til sakslisten kan sendes til live.fagereng@gmail.com eller FAU-representant på 

trinnet. Medlemmer i FAU på Hegg er:  

Stine Brastad Blekkan  

May Linn Johansen 

mailto:live.fagereng@gmail.com
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Anne Kari Føreland 

Lise Haugvik 

Line Jenssen 

Hildegunn Iversen 

Ane Wibe Sæther 

Dan Eilertsen 

Elin Nærum Sauve 

Eva Solbjørg Flo Heggem 

Solveig Andrine Løvli-Nilsen 

Line Syvertsen 

Live Fagereng 

Martin Sørum 

Pia-Charlotte Faaberg 

 


